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PROTOKÓŁ 0012.6.10.2022 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 17 listopada 2022 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15:30-15:55 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Budżet miasta na 2023 rok 

 
 Projekt uchwały budżetowej miasta Jastrzębie-Zdrój  na 2023 rok  
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 
4. Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 projekt uchwały w sprawie wysokości cen biletów wstępu na obiekty 

użyteczności publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu  
i Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju, 

 projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 

 
5. Plan pracy Komisji na I półrocze 2023 roku  

 
6. Wolne głosy i wnioski 
7. Przyjęcie protokołu z 20 października 2022 r.  
8. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Powitał 
przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad.2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad.3 

Budżet miasta na 2023 rok 
 

 Projekt uchwały budżetowej miasta Jastrzębie-Zdrój  na 2023 rok  
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Wojciech Marcol 
 - Proszę powiedzieć jakie inwestycje w MOSIR, MBP i w MOK-u planowane są w 
roku 2023 ? 
 
Michał Szelong 
 - Planujemy dalszą modernizację na OWN.  
 
Mirosław Kolb 
 - Czy na lodowisku „Jastor” planowane są jakieś inwestycje? 
 
Michał Szelong 
 - Jeżeli chodzi o klapy dymne to decyzja będzie zależała od ostateczniej 
ekspertyzy.  
 
Damian Kolanowski – zastępca Naczelnika IKI 
 - Ekspertyza była przeprowadzona. Mamy zgodę PINB-u na przedłużenie. 
Będziemy projektować drobne zmiany, aby wyłączyć klapy ponieważ klap jest za 
dużo i utrzymanie klap to jest koszt 100 tys. zł. Co roku trzeba wykonywać 
przeglądy więc są to duże koszty samego utrzymania.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy planujecie Państwo wykonanie oświetlenia na boisku w Moszczenicy? 
 
Michał Szelong 
 - Nie. Nie ma skąd poprowadzić prądu. Od strony boiska czy ul. Wyzwolenia nie 
ma takiej możliwości z powodu braku transformatora. Trzeba wszystko 
poprowadzić z góry co niesie za sobą spore koszty. Przyłącze do boiska ze sztuczną 
trawą jest przyłączem tymczasowym.  
 
Mirosław Kolb 
 - Pani Prezydent jak Pani to widzi? 
 
Anna Hetman 
 -Co przyniesie rzeczywistość jest w tym momencie  trudne do określenia.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy MBP przewiduje jakieś inwestycje? 
 
Kucharska Maria 
 - W MBP nie planujemy żadnych inwestycji. Proszę tylko o ujęcie w planach windy 
w bibliotece „Masnówce”.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
Ad.4 
Sprawy bieżące: 

 
 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2022 rok, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 

 projekt uchwały w sprawie wysokości cen biletów wstępu na obiekty 
użyteczności publicznej zarządzane przez Miejski Ośrodek Sportu i 
Rekreacji w Jastrzębiu-Zdroju 

 
Wyjaśnień do przestawionego projektu uchwały udzielił Zastępca Dyrektora MOSIR 
– Michał Szelong. Poinformował, że proponuje się korektę cen biletów ze względu 
na koszty mediów. Korekta w porównaniu z uchwałą sprzed 2 lat wynosi 3 zł na 
biletach. W porównaniu z innymi ośrodkami, które podnosiły bilety w tym roku lub 
w połowie roku ceny w większości są i tak niższe. Jeżeli chodzi np. o lodowisko to 
w Pszowie ceny biletów wynoszą 10 zł i 7 zł ulgowy a my proponujemy od stycznia 
2023 roku 10 zł i 8 zł. Dla porównania przedstawię jak kształtują się ceny biletów 
w innych miastach. Na lodowisku przy Spodku w Katowicach za godzinę ślizgawki 
zapłacimy za bilet 16 zł i ulgowy 11 zł, wypożyczenie łyżew 12 zł, kaski są płatne  
(5 zł) u nas są za darmo. We Wrocławiu normlany bilet na lodowisko wynosi 23 zł 
ulgowy 19 zł. Częstochowa  - 11 zł i 7 zł ulgowy w tygodniu a przez weekend  
15 zł i 10 zł ulgowy.  
 
Franek Franciszek 
 - To są stawki godzinowe? 
 
Michał Szelong 
 - Tak.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 

 projekt uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust.3 o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła Barbara Więckowaka  
Naczelnik Wydziału Dialogu Społecznego. Poinformowała, że w tym roku wartość 
programu na rok 2023 wynosi 2 mln. 707 tys. zł. Projekt uchwały był konsultowany 
z organizacjami pozarządowymi. Rada pożytku publicznego pozytywnie 
zaopiniowała dokument.  
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Andrzej Matusiak 
 - Konkursy zostaną ogłoszone w momencie kiedy będzie przyjęty budżet miasta ? 
 
Barbara Więckowska 
 - Nie. Konkursy mogą być ogłoszone w momencie kiedy jest przyjęty Roczny 
program współpracy z organizacjami pozarządowymi. Harmonogram konkursów 
zostanie dokładnie ogłoszony na początku grudnia.  
 
Ewa Gutowska 
 - Zgodnie z ustawą o pożytku publicznym i wolontariacie ogłoszenie konkursowe 
musi wisieć co najmniej 21 dni. Termin będzie tak dostosowany aby każdy mógł 
złożyć wniosek w ramach ogłoszonego konkursu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Niektóre sekcje sportowe mają dużo wydatków już w styczniu, lutym. Dla 
niektórych jest to spory problem. Konkursy na sport kiedy są ogłaszane? 
 
Ewa Gutowska 
 - Od marca.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy jest szansa, żeby to przyspieszyć? 
 
Ewa Gutowska 
 - Zależy ile trwa konkurs. Kiedyś mieliśmy realizację zadań publicznych od  
15 lutego , ale wiązało się to z tym, że składanie ofert było do 15 -16 grudnia. Był 
problem ze strony klubów sportowych , którzy nie mieli jak złożyć wniosku. Był 
wniosek na Radzie działalności pożytku publicznego aby wydłużyć termin. Nie 
możemy wcześniej ogłaszać konkursów jeżeli nie mamy projektu budżetu. 
Rozpatrujemy wnioski po przyjęciu budżetu miasta. Jest to najwcześniejsza 
procedura, która może być wyznaczona na realizację zadań.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
 
Ad.5 
 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2023 roku  
 
Komisja ustaliła plan pracy na I półrocze 2023 roku 
 
Plan pracy został przyjęty jednogłośnie.  
 
Plan pracy stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Wojciech Marcol 
 - Czy jest możliwość, aby ozdoby świąteczne znalazły się również poza centrum 
miasta? 
 
Anna Hetman 
 - Plany takie były, ale zostały zweryfikowane. Ograniczenia ozdób są w całym 
mieście. Większość miast rezygnuje z ozdób świątecznych ze względy na energię 
elektryczną. W tym roku ozdoby świąteczne będą od 15 grudnia do Święta Trzech 
Króli. 
 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z 20 października 2022 r.  
 
Komisja przyjęła jednogłośnie protokół.  
 
Ad.8 
 
Zakończenie posiedzenia  
 

Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb podziękował wszystkim za przybycie 
podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

Monika Dulewicz      Mirosław Kolb  


